

《单词百科:greater是什么意思?greater怎么发音?greater的解释和用法》

英语单词greater是什么意思?greater怎么读?greater怎么发音?简答网为您整理了greater的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



greater怎么读

greater的读音:[re t]

greater的意思

1、adj.大的(great的比较级);

greater的反义词

1、lesser adj.较小的;较少的;次要的;

greater的双语例句

1、 This remarkable technology provides far greater clarity than conventional x-rays.

这项卓越技术的清晰度比常规的X光高得多。

2、 There is a general consensus among teachers about the need for greater security in schools.

教师们对必须加强学校的保安有普遍的共识。

3、 The paper's price rise will encourage readers to desert in even greater numbers.

报纸价格的上涨将导致更多的读者不再订阅。

4、 a campaign in Wales for greater autonomy

威尔士争取更大自治权的运动

5、 Apartheid is even a greater evil.

种族隔离是更大的祸害。

6、 As we fall asleep the amplitude of brain waves slowly becomes greater.

进入睡眠状态时，我们的脑电波振幅慢慢变大。

7、 The insured value of the airplane was greater than its book value.

该飞机的投保价值高于它的实际账面价值。

8、 The EU is now acquiring greater assurance and authority.

现在欧共体越来越有自信与权威性了。

9、 It is assumed that you are interested in achieving greater self-awareness.

假定大家都想变得更有自知之明。

10、 The encouragement that young boys receive builds a greater self-confidence.

小男孩受到的鼓励会增强他们的自信心。

11、 The harder the brake pedal is pressed, the greater the car's deceleration.

刹车踩得越用力，车子减速越猛。

12、The company now makes much greater use of outside consultants.

该公司现在对外聘顾问的利用更加充分。

13、The threat will force greater dispersion of their forces.

恫吓将迫使他们把兵力铺得更广。

14、In the UK visible imports have traditionally been greater than visible exports.

在英国，传统上有形产品的进口一直大于出口。

15、They want greater political freedom.

他们想要更多的政治自由。

以上是简答网为您整理的greater怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于greater的用法、greater的释义、greater的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/greater>